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BUDGETFÖRSLAG 2021 

Intäkter            BUDGET         BUDGET   
             2020          2021 

Lotteri  10 000 4 000 
Föreningsbidrag (Blge kommun)  86 500 96 525 
Medlemsavgifter  67 900 68 600 
 SUMMA 164 400 169 125 
    

Kostnader    

Månadsträffar   23 400 10 000 
Resor  10 000 5 000 
Cirklar och studiebesök  6 000 2 000 
Friskvård   24 000 10 000 
Nöjesaktiviteter  12 000 5 000 
Årsmöte  10 000 2 000 
Programblad  28 000 6 000 
Annonsering  28 000 10 000 
Kansli  20 000 20 000 
Introduktion nya medlemmar  2 000 0 
Administrative avgifter  7 000 7 000 
Inköp  5 000 5 000 
Gåvor  2 000 2 000 
Övriga kostnader  4 000 4 000 
Budgetreserv  6 000 81 125 
 SUMMA 187 400 169 125 
    
 RESULTAT     - 23 000                   0 
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Verksamhetsplan för år 2021 

Bakgrund 

Föregående år blev inte vad föreningen hade planerat för. All planering ”försvann” när 

Corona-pandemin slog till. Föreningens sista arrangemang blev en konsert med mat på 

Domnarvsgården den 7 mars. 

 

Styrelsen fattade tidigt beslut att all verksamhet skulle ställas in. Tråkigt men nödvändigt då 

föreningens medlemmar är 65 år och uppåt dvs. alla tillhör en riskgrupp.  

 
Således flyttas all planering från år 2020 till 2021 med förbehållet att det styrs av gällande 

regler, förordningar etc.  

 

Förhoppningen är att föreningen ska kunna starta upp viss verksamhet hösten 2021 och med 

detta lägger föreningen fram nedanstående verksamhetsplan till kommande årsmöte. 

 

Nöjeskvällar 

För 2021 är målsättningen att alla evenemang skall bli fullbokade. Under våren 2021 kommer 

ingen verksamhet att bedrivas. Höstens program kommer att bli likartat som tidigare år. 

Målsättning är, att nöjeskvällarna skall ha olika inriktning. T.ex. kommer en kväll att som 

huvudtema ha ett musikframträdande. Vidare kommer föreningen att också under hösten 

försöka hitta en ny lokal för huvuddelen av kvällarna och där fler medlemmar kan beredas 

plats. 
 

Resor 
Målsättningen är att försöka få planerade resor genomförda genom att nå en bokningsnivå 

som medför att resor kan genomföras. Ett alternativ kan vara att försöka utöka 

marknadsföringen i avsikt att flera bokar sig.  

 

Friskvård 

Målsättningen är att klara ut hur många som kan delta med dagens förutsättningar och efter 

det se hur föreningen kan fylla upp så att alla ”platser” utnyttjas. Om någon aktivitet har gott 

om lediga platser försöka öka antalet deltagare. Se över om utbudet behöver kompletteras i 

syfte att aktivera fler medlemmar. Ett utbud som utökades under 2020 var ”vandringar” som 

kunde genomföras utomhus. Vandringar planeras även för 2021.Friskvården kommer att 

under 2021 kompletteras med ”digitala promenader” vilket är fysiska promenader där frågor 

”dyker upp” i telefonen. 

 

Månadsmöten 
En förutsättning för att genomföra månadsmöten är att restriktionerna tillåter ett större antal 

personer inomhus. Fortsätta med ansvaret för förtäringen inkl. dukning, avdukning mm.. Se 

om man kan öka deltagandet vid föreningens månadsmöten i avsikt att flera medlemmar ska 

upptäcka att det är trivsamt att vara med.  Fortsätta med ansvaret att skapa engagerande 

program.  
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Studiecirklar och studiebesök 

Försöka utöka antalet deltagarantalet. Kanske kan varje studiecirkel och studiebesök 

utvärderas på något enkelt sätt i avsikt att få kännedom vad som har ”fallit väl ut eller mindre 

väl”. Vidare kan försök göras för att undersöka om digitala studiekurser är genomförbara. 

 

Informationsgruppen 

Informationen fungerar på ett bra sätt och bedömningen är att föreningen når ut med 

informationen genom de media som föreningen utnyttjar. De är  

- programblad 

- riktad information genom mail 

- annonsering i Annonsbladet 

- information på månadsmöten  

- hemsida 

 

Arbete har startats upp under år 2020 med avsikt att föreningens hemsida ska tillgodose 

högre krav på aktualitet och därmed vara föreningens centrala informationskälla. Gruppen 

ska under 2021 diskutera olika möjligheter att nå ut med information på ett ännu bättre sätt. 

Vidare är avsikten att vårt programblad ska övergå till digital form. 

 

Medlemmar, rekrytering (ansvariga styrelsen) 

Målsättningen är att behålla alla medlemmar i avsikt att nå samma medlemsantal som 2020. 

Under 2021 fortsätta att samverka med andra föreningar i avsikt att få inspiration och idéer. 

Den grupp som bildats fortsätter att ta ansvar för att genomföra möten med nya medlemmar.  

 

Styrelsen 

Styrelsen har under 2020 utökat vårt utbud i vårt programblad genom att samarbeta såsom 

att presentera SPF Tuna-Säter’s verksamhet i vårt programblad. Vår önskan är att vårt 

programutbud ska presenteras i deras programblad.  

 

Från styrelsens sida undersöka vilka aktiviteter som kan kunna stödjas. Sker i samråd med 

aktivitetsansvariga 

 


